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Protokół nr 53 /2014 

z posiedzenia Komisji Rolnictwa , Ochrony Środowiska i Planu Miejscowego 

Rady Miejskiej w Strykowie , które odbyło się w dniu 28 lipca 2014 r. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji oraz osoby zaproszone zgodnie z listą 

obecności. 

 

Porządek posiedzenia :  
1. Ustalenie planu pracy Komisji na II półrocze 2014 r.  

2. Sprawy różne.  

 

Porządek posiedzenia został zaakceptowany przez członków Komisji. 

 

Ad. 1  

Plan pracy na II półrocze 2014 r.  

 

Lipiec 

1. Ustalenia planu pracy na II półrocze 2014 r. 

2. Sprawy różne. 

Sierpień 

1. Informacja dot. realizacji  inwestycji z zakresu ochrony środowiska w roku 2014. 

2. Sprawy różne. 

Wrzesień 

1. Ustalenie wniosków do projektu budżetu na rok 2015. 

2. Sprawy różne. 

Październik 

1. Informacja dot. prac nad miejscowymi  planami zagospodarowania przestrzennego. 

2. Sprawy różne. 

Listopad 

1. Podsumowanie pracy Komisji . 

2. Sprawy różne. 

  

Ad. 2  

 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Miasta – Gminy Stryków przedstawił projekt 

uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla części miasta Strykowa oraz gminy Stryków na obszarze wsi 

Rokitnica. 
Burmistrz poinformował, że pojawiły się firmy zainteresowane  możliwością przebudowy 

bocznicy kolejowej w Strykowie łącznie z budową obiektów magazynowych. Obowiązujący 

plan zagospodarowania przestrzennego ściśle określa dopuszczalną wysokość zabudowy w 

tym terenie. W związku z tym propozycja zmiany do m. p. z. p. 

Głosowanie nad projektem uchwał: 6 głosów za bez głosów przeciwnych  i 1 głos 

wstrzymujący się.  

 

Na posiedzeniu Komisji  radni zgłosili następujące sprawy: 

Radny Witold Śliwkiewicz: 

1) przymusić właściciela działki położonej  w centrum Bratoszewic ( przy zbiegu ul. 

Szkolnej i Łódzkiej- od  strony ul. Wolskiej do wykoszenia i uporządkowania działki; 

2) wyczyścić kanał odpływowy ( dawna ,, madera ˮ ), 
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3) ustawić kosz na odpady na ul. Wolskiej w Bratoszewicach ( w okolicy posesji P.T. 

Florczaka); 

radny pytał: 

4) czy będą poprawione studzienki telekomunikacyjne na ul. Wolskiej w Bratoszewicach  

( po naprawie ulicy); 

5)  czy na ul. Kolejowej w Bratoszewicach rów został wykonany po właściwej stronie ? 

Zdaniem radnego rów powinien być po drugiej stronie drogi. 

Radny Marek Gierat: 

1) czy planowany jest wykup gruntu pod drogą biegnącą przez prywatny teren we  wsi 

Koźle ( kolonia), z którego korzystają nie tylko mieszkańcy;  

2) na skrzyżowaniu dróg  Koźle- Zagłoba- Sadówka  widoczność ograniczają 

zakrzaczenia – radny apelował aby jak najszybciej je usunąć; 

Radny Czesław Polit: 

1) apelował o odnowienie oznakowania na tzw. ,, trytwie ˮ oraz w Osse koło posesji p. 

Grabowskiego. 

Na tym protokół zakończono. 

Protokółowała Z. Kubiak 

 

 

Przewodniczący Komisji  

Rolnictwa, Ochrony  Środowiska i Planu Miejscowego  

   Rady Miejskiej w Strykowie  

 

 

      Czesław Polit 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


